
ایران امروزسه شنبه 12 اردیبهشت 1402  2 می 2023   شماره 61264

 جاده چشمه چاهی - سفیدخانی سیروان 
تا ۲ هفته آینده زیر بار ترافیک می رود

ایلام- خبرنگار امروز - مدیرکل راه و شهرسازی 
اســتان ایلام از پایان عملیات آسفالت پروژه 
چشمه چاهی - سفیدخانی شهرستان سیروان 

ظرف ۲ هفته آینده خبر داد.
فرشاد دوســتی در جریان بازدید نماینده مردم ایلام از 
پروژه راهسازی چشمه چاهی- سفیدخانی اظهار داشت: 
جاده چشمه چاهی _ سفید خانی با هدف کوتاه شدن 
مسیر مرکز استان به شهرستان ســیروان در سالهای 

گذشــته اجرایی شد و هم اکنون در آستانه بهره برداری است.وی افزود: طول این پروژه هفت 
کیلومتر است که قبلا سه کیلومتر آن از سمت سیروان تکمیل و مورد بهره برداری قرار گرفت ، 
عملیات خاکبرداری، خاکریزی، احداث ابنیه فنی، زیرسازی و روسازی چهار کیلومتر باقیمانده نیز 
به پایان رسیده و هم اکنون با توجه به مساعد شدن شرایط جوی از نظر دما و رطوبت عملیات 

آسفالت این طرح آغاز شده است و تا ۲ هفته آینده زیر بار ترافیک قرار خواهد گرفت.
مدیرکل راه و شهرسازی استان ایلام از مزایای این طرح به حذف پیچ های پرحادثه، کاهش 
هفت کیلومتری مسیر، صرفه جویی در مصرف سوخت، کاهش آلاینده های زیست محیطی، 
کاهش زمان سفر و کاهش استهلاک خودروها اشاره کرد و افزود: اداره کل راه وشهرسازی استان 
پیگیر اجرای مابقی مسیر به سمت مرکز شهرستان سیروان )لومار( است که این مهم با همراهی 

و کمک شورای برنامه ریزی شهرستان سیروان محقق خواهد شد.
دوستی در ادامه به یکی دیگر از پروژه های تاثیرگذار برای توسعه شهرستان سیروان اشاره کرد 
و افزود: از مسیرهای تاثیرگذار در ارتباط شهرستان سیروان با دیگر مناطق تکمیل مسیر سرتنگ 
- هلسم )راه ارتباطی شهرستان چرداول به شهرستان سیروان( است که امیداریم از محل اعتبارات 

عمرانی در سال ۱۴۰۲ عملیات اجرایی این مسیر نیز آغاز شود.

تولید در پتروشیمی ایلام ادامه دارد
ایلام- امروز - رئیس مجتمع پتروشــیمی 
ایلام با بیان اینکه تولید در پتروشیمی ایلام 
ادامــه دارد، گفت: در حال حاضر صرفا واحد 
الفین این مجتمع به دلیل کمبود آب دریافتی 
از رودخانه گدار خوش خارج از سرویس قرار 

دارد.
بهزاد یاری با اعلام این خبر اظهار داشــت: در تاریخ 
۲۳فروردین ماه سال جاری به دلیل بالا رفتن کدورت آب 

دریافتی از سد گلال مجبور به از سرویس خارج کردن واحدهای مجتمع جهت جلوگیری از هر 
گونه صدمه و آسیب به این واحدها شدیم.وی افزود: بعد از بازه زمانی ۵ روزه و با توجه به تمهیداتی 
که سال گذشته در راستای مقابله با خشکسالی داشتیم از سرچشمه رودخانه گدار خوش )جنب 
تصفیه خانه شهر ایلام ( دریافت آب آغاز و سرویس های جانبی مانند آب، برق بخار و هیدروژن 
وارد چرخه فعالیت شد. رییس مجتمع پتروشیمی ایلام یادآور شد: یک  روز پس از نرمال سازی 
سرویس های جانبی تولید )آب، برق بخار و هیدروژن (در تاریخ ۳۰ فروردین علاوه بر استارت 
واحد پلی اتیلن سنگین که محصول نهایی پتروشیمی ایلام با تناژ روزانه ۵۰۰ تن در روز می باشد 
واحد شیرین سازی خوراک های دریافتی از پالایشگاه گاز ایلام نیز در مدار تولید قرار گرفت و 
هم اکنون خوراک شیرین شده LPG با هماهنگی شرکت ملی گاز ایران و پالایشگاه گاز ایلام 
در حال برداشت است.وی یادآور شد: در حال حاضر صرفا واحد الفین این مجتمع به دلیل کمبود 
آب دریافتی از رودخانه گدار خوش خارج از سرویس قرار دارد.یاری خاطرنشان کرد: پیرو اعلام 
مسوولان سد گلال مبنی بر نرمال سازی آب ارسالی از سد به پتروشیمی از تاریخ ٧ اردیبهشت ماه 
اقدامات استارت واحد الفین نیز در دستور کار قرار خواهد گرفت.به گزارش خبرنگار امروز، مجتمع 
پتروشیمی ایلام در زمینی به وسعت ۱۲۲ هکتار در بخش چوار و به فاصله ۱8 کیلومتری شمال 

غربی شهرستان ایلام قرار دارد.

 هفته بزرگداشت مقام معلم؛ فرصتی 
برای تکریم از فرهنگیان است

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمانشاه گفت: 
مشارکت در راســتای اجرای برنامه های متناسب با شان والای معلم در هفته 

بزرگداشت مقام معلم، فرصت مناسبی برای تکریم از فرهنگیان است.
سلمان محمدی در نشست خبری بزرگداشت هفته معلم در استان، با بیان اینکه همه جامعه قدردان 
زحمات معلمان هستند افزود: سعی می کنیم روح حاکم بر برنامه های این هفته ارتقا شان و جایگاه 
نقش معلمان باشد.محمدی به نقش مهم معلمین در فرآیند تعلیم و تربیت جامعه اشاره کرد و گفت: 
فضا، تجهیزات، برنامه و نیروی انسانی چهار عنصر مهم تعلیم و تربیت هستند که اگر سه عنصر اول 

فراهم شود اما عنصر چهارم یا همان معلمین نباشند، تعلیم و تربیت شکل نمی گیرد. 
محمدی بااشاره به تحصیل ۳٧۰ هزار دانش آموز در مدارس کرمانشاه اظهار کرد: تعلیم و تربیت این 
تعداد دانش آموز توسط ۲۶ هزار معلم و همکار فرهنگی در چهار هزار مدرسه و ۱۵ هزار کلاس انجام 
می گیرد. وی هفته معلم را فرصتی برای قدردانی از زحمات این قشر زحمت کش دانست و افزود: 
اکنون که در آستانه هفته معلم)۱۲ تا ۱8 اردیبهشت( هستیم، تلاش شده تا با برنامه های متنوع از 

زحمات آنها قدردانی کنیم و بدانند که جامعه به وجود معلمان افتخار می کنند.
محمدی در ادامه »زنگ سپاس معلم« را یکی از مهم ترین برنامه این هفته عنوان کرد و افزود: این 
مراسم ۱۲ اردیبهشت ماه همزمان با نخستین روز هفته معلم در یکی از مدارس کرمانشاه با حضور 
مسئولان ارشد استان برگزار می شود.وی درخصوص سایر برنامه های تدارک دیده شده برای این 
ایام گفت: تجلیل از معلمین نمونه، دیدار معلمین منتخب استان با نماینده ولی فقیه در استان، دیدار با 
پیشکسوتان و خیرین مدرسه ساز، تجلیل از خانواده های فرهنگی و دانش آموزان، برگزاری نمایشگاه 
دستاوردهای آموزش و پرورش و برپایی میزخدمت از جمله این برنامه ها هستند. مدیرکل آموزش و 
پرورش استان از انتخاب معلمین برگزیده استانی هم خبرداد و گفت: در کل کشور جمعا ۲۵ معلم نمونه 
و برگزیده انتخاب شده اند که دو نفر از این معلمین نمونه از استان کرمانشاه هستند.محمدی با اشاره 
به برگزاری آزمون استخدامی آموزش و پرورش ویژه مقطع ابتدایی و استثنایی در هشتم اردیبهشت 
ماه امسال گفت: ۱8 هزار و ۱۶۰ نفر از استان در این آزمون شرکت کردند که 8۱۴ نفر از آنها جذب 
می شوند.محمدی گفت: با برنامه ریزی وزارت آموزش و پرورش در مرحله اول اسامی سه برابر ظرفیت 
 آموزش و پرورش استان برای مصاحبه اعلام می شود و در نهایت یک سوم آنها پذیرش می شوند.
وی خاطرنشان کرد: پذیرفته شدگان پس از گذراندن دوره های پودمانی از اول مهرماه سال  جاری 
فعالیت خود را در آموزش و پرورش استان شروع می کنند. مدیرکل آموزش و پرورش استان همچنین 
به اجرای طرح رتبه بندی معلمان اشاره و اظهار کرد: از حدود یک دهه پیش طرح رتبه بندی معلمان 
در کشور مطرح بود، اما بنا به دلایلی طی این سالها اجرا نمی شد تا اینکه از سال گذشته در دولت 
سیزدهم به اجرا درآمد.محمدی از طرح رتبه بندی معلمان به عنوان یک اقدام بزرگ یاد کرد و گفت: در 
استان کرمانشاه نیز تلاش های شبانه روزی برای اجرای این طرح انجام گرفت، اما بنا به دلایلی هنوز 
 برای برخی از معلمان اجرایی نشده که در حال فراهم کردن شرایطی برای رتبه بندی آنها نیز هستیم. 
مدیــرکل آمــوزش و پرورش اســتان تاکیــد کــرد: اولویت کنونی مــا اجرای طــرح رتبه 
بنــدی بــرای همکارانی اســت که تاکنــون این طــرح برای آنها اجــرا نشــده و در  مرحله 
 بعــد بــه اعتراضات معلمینی کــه طرح برای آنهــا به اجــرا درآمده رســیدگی خواهیم کرد. 

وی تصریح کرد: رسیدگی به اعتراضات معلمین براساس مدارک و مستندات خواهد بود و تلاش 
می کنیم حق هیچکس ضایع نشود.

بازدید نماینده وزیر نیرو از زیرساخت های آب و برق 
مسکن ملی شرق تا مرکز مازندران

نماینده وزیر نیرو در تامین زیرساختهای آب و برق طرح مسکن ملی به همراه 
نماینده شرق مازندران ، مدیر عامل آبفا استان و دیگر مسئولان دستگاه های 
ذیربط از زیر ساختهای آب و برق طرح ملی مسکن مهر در شهرهای گلوگاه، 

بهشهر، نکا، میاندرود و ساری بازدید کرد .
در این بازدید دکتر زارع پور طی سخنانی با اشاره به دستور اکید دکتر محرابیان وزیر نیرو مبنی بر 
به کارگیری تمامی ظرفیت ها برای اجرای زیرساخت های مورد نیاز مسکن ملی اظهار داشت: در 
این طرح زیرساخت های آب و برق برای واحدها ۱۰۰ هزار میلیارد تومان برآورد شده که به طور 
میانگین برای هر واحد ۱۰۰ میلیون تومان محاسبه می شود.وی با اشاره به محدودیت اعتباری برای 
تامین و تعبیه زیرساختهای آب و برق ۲۴۰ هزار مسکن ملی در سطح کشور، از اختصاص اعتبار 
مناسب برای تامین زیرساختهای این پروژه ها از منابع ملی و عمومی در اختیار وزارت نیرو خبر داد.در 
ادامه دکتر شریعتی نماینده مردم شرق مازندران ضمن قدردانی از وزارت نیرو گفت: در زیرساخت های 
مسکن ملی نکا و بهشهر با چالش مواجه ایم و رفع دو مشکل اساسی شامل تامین آب مورد نیاز و 
توسعه فاضلاب با توجه به سطح بالای آب و نزدیکی به دریا از ضروریات محسوب می شود که 
امیدوارم با همت مسئولان رفع شود.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب مازندران هم ضمن خیر مقدم 
به ارائه گزارش مختصر از عملکرد شرکت در تعبیه زیرساختهای مسکن ملی در شرق مازندران و 
مرکز استان و راهکارهای برون رفت از مشکلات پرداخت وگفت: شرق مازندران به دلیل فقر منابع 
آبی دارای شرایط خاص و بحرانی است که یقینا با افتتاح سد گلورد بخش زیادی از مشکلات مرتفع 
خواهد شد.وی ضمن تقدیر از نگاه دکتر محرابیان به بحث آبرسانی در طرح محرومیت زدایی و ایجاد 
زیرســاخت های مسکن ملی گفت: برای بهره برداری از زیرساختهای پروژه مسکن ملی نیازمند 
اعتبارات مناسب در بخش آبرسانی و نیز توسعه فاضلاب هستیم و از موفق ترین وزیر دولت سیزدهم 
دکتر محرابیان انتظار داریم به این مهم نگاه ویژه ای داشته باشند تا بتوانیم از شرایط بغرنج در این 

طرح ملی خلاص شویم و مردم به راحتی در این واحدها زندگی کنند.

اخبار کوتاه 

اصفهان -بهمن راعی: نشست تعاملی 
معاونان شــرکت های  و  عامل  مدیران 
ذوب آهن اصفهان و فولاد مبارکه با رویکرد 
عملیاتی و در جهت افزایش همکاری های 
دو جانبــه در حوزه های مختلف و به ویژه 
تامین پایدار انواع یوتیلیتی ها، شــنبه 
۹ اردیبهشــت ماه به میزبانی ذوب آهن 
اصفهان در دفتر مدیرعامل این شرکت 

برگزار شد.
مهدی کوهی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در این نشســت گفت : توازن در 
زنجیره تولید فولاد کشور از بخش معدن تا ارائه محصول نهایی به بازار های داخلی 
و صادراتی به راهبرد مشخص و مدون نیاز دارد، متاسفانه به ویژه بخش اکتشاف 
به عنوان یکی از حلقه های اصلی این زنجیره همراستا با بخش تولید فولاد، رشد 
نداشته است و این موضوع سبب شده واحدهای فولادی کشور برای تامین پایدار 

مواد اولیه مورد نیازشان با چالش های بسیاری مواجه باشند.
وی ادامه داد : واگذاری پهنه های معدنی به شرکت های واجد شرایط و دارای 
اهلیت، شــرایط را برای تامین مواد اولیه فولادی ها تا حدودی بهبود بخشید و 
البته هنوز این مقوله استراتژیک جای کار فراوان دارد. در این رویکرد، ذوب آهن 
اصفهان در یک مزایده رســمی پروانه بهره برداری معدن ققنوس را در اختیار 
گرفــت، البته این معدن حدود ۲۰ درصد از مواد اولیه مورد نیاز کارخانه را تامین 
می کند لذا برای عملیاتی نمودن تدابیر سال ۱۴۰۲ که از سوی مقام معظم رهبری 
تحت عنوان »مهار تورم،رشد تولید« ابلاغ شده است، این مجتمع عظیم صنعتی 
راهبردهای مناســبی در بخش معدن تعریف نموده که با جدیت تمام آنها را به 

پیش می برد.
مهــدی کوهی تصریح کرد : ذوب آهن اصفهــان و مجتمع فولاد مبارکه در 
بخش های مختلف مانند حمل و نقل و تامین انواع یوتیلیتی ها با توجه به اینکه 
در یک محدوده جغرافیایی قرار دارند، می توانند هم افزایی بســیار خوبی داشته 
باشند که این رویکرد بر کاهش قیمت تمام شده بیشتر در هر دو شرکت نیز تاثیر 

شایان توجهی دارد.

محمدیاسرطیب نیا مدیرعامل مجتمع فولاد مبارکه 
نیز گفت: از دوران حضورم در بخش های مختلف 
کارخانه ذوب آهن اصفهان خاطرات بسیار زیادی 
دارم و امیدوارم این اولین تولید کننده فولاد در کشور 
بتواند با فائق آمدن بر چالش ها و محدودیت ها با 
ظرفیت کامل تولید داشته باشد و در این زمینه ما 

آماده هر گونه همکاری هستیم.
وی بیان کرد: ذوب آهن اصفهان یک سرمایه ملی 
بسیار بزرگ برای ایران اسلامی محسوب می شود و 
بسیاری از دستاوردهایی که در صنعت فولاد کشور و حتی در فولاد مبارکه عملیاتی 
شده است، ثمره دانش و تجربیاتی است که بخش اصلی آن در ذوب آهن اصفهان 
شکل گرفته است.مدیرعامل مجتمع فولاد مبارکه خاطرنشان کرد : با شناختی 
که بنــده از ذوب آهن اصفهان دارم این کارخانه بزرگ در بخش های مختلف 
ظرفیت های بسیار بالایی دارد که انشاا... بالفعل شدن آنها را در آینده نزدیک شاهد 
خواهیم بود.طیب نیا اظهار داشت : ذوب آهن اصفهان و فولاد مبارکه به لحاظ 
شیوه تولید متفاوت هستند اما در یک منطقه جغرافیایی قرار دارند و بر اساس نقاط 
مشترک فراوانی که دارند،می توانند ارزش آفرینی های بسیاری را در دو بعُد ملی 

و بین المللی ایجاد نمایند.
وی گفت : فولاد مبارکه، مشتری چدن مازاد کوره بلند ذوب آهن اصفهان است 
و آماده سرمایه گذاری در تولید می باشد که این رویکرد نیز یک زمینه همکاری 
مشترک برای هر دو شرکت محسوب می شود. در این زمینه جلساتی در گذشته 
برگزار شد و در حال حاضر نیز دنبال می شود.گفتنی است در این نشست مقرر 
گردید کمیته های اختصاصی با محورهایی نظیر تامین یوتیلیتی ها، برنامه ریزی 
برای ســاماندهی اراضی فی ما بین، استفاده از چدن ذوب آهن اصفهان در خط 
تولید مجتمع فولاد مبارکه و همچنین بهره گیری از ظرفیت های حمل و نقل در 
شرکت ها تشکیل شود و تصمیم سازی این کمیته ها جهت طرح در جلسه هیات 

مدیره دو شرکت جهت اخذ مصوبه نهایی مطرح گردد.
شایان ذکر است در این نشست جمعی از معاونین و مسئولین ذوب آهن اصفهان 

و فولاد مبارکه به بیان دیدگاههای خود پرداختند.

تبریز - مسلمی: رئیس سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی آذربایجان شرقی گفت: 
سال گذشته ۷۹ درصد از اعتبارات تملک 
دارایی سرمایه ای را تخصیص گرفتیم که 
۹۱ درصد آن نقدی و بقیه در قالب اوراق 

بود.
محمد فرشکاران در نشست خبری با موضوع ارایه 
گزارش عملکرد یکساله و آخرین وضعیت مصوبات 
ســفر رییس جمهور به آذربایجان شرقی، اظهار 

کــرد: میزان جذب اعتبارات از این محل در ســال ۱۴۰۰، حدود ۵۴ درصد بود 
که ۴۰ درصد آن به صورت اوراق بود.وی با بیان اینکه سال ۱۴۰۱ به رغم تمام 
محدودیت ها، در سایه تلاش جمیع مسوولان استان از نظر تامین اعتبار سال 
خوبی پشــت سر گذاشتیم، گفت: معتقدیم که مدل و مبانی توسعه به هر حال 
شکل می گیرد اما اگر منابع توسعه به موقع نباشد و به موقع اجرا نشود از مدار 

توسعه عقب می مانیم.
فرشکاران از سفر رییس جمهور به استان در سال گذشته به عنوان نقطه عطف 
در راســتای تحرک بخشی به پروژه های راکد نام برد و افزود: نتیجه این سفر 
تصویب ۱٧۵ مصوبه با اعتبار ۱۹.۹۴8 همت )هزار میلیارد تومان ( است که مقرر 

شد در یک دوره سه ساله پرداخت شود.
وی اضافه کرد: حدود ۵٧ درصد از تعهدات سفر از منابع عمومی شامل برنامه 
و بودجه کشــور و آذربایجان شرقی، ماده ۵۶ و دســتگاه های اجرایی، حدود 
۳۰ درصد از تعهدات از منابع داخلی و فروش اموال مازاد دســتگاه های اجرایی، 
حدود ۱۱درصد از محل تسهیلات و مشارکت پیش بینی شده، حدود یک درصد 
مربوط به نهادهای حمایتی شامل ستاد اجرایی فرمان امام، بنیاد مستضعفان و 
صندوق کارآفرینی امید و حدود یک درصد از تعهدات نیز مربوط به منابع وزارت 
نفت خواهد بود که مبلغ ۳۰ میلیارد تومان در قالب مسئولیت اجتماعی وزارتخانه 

و در اختیار استاندار است.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی آذربایجان شرقی ادامه داد: تعهد سازمان 
برنامه و بودجه برای سال اول ۴.۶ همت بود که ۴.۴ معادل ۹۰ درصد محقق شد.

فرشکاران بیان کرد: از بابت اعتبارات هزینه ای 
هــم موفق عمل کردیم طوری کــه ۱۰۰ درصد 
تخصیــص گرفتیم و حــدود ۱۶۶ میلیارد تومان 
نیز کســری از بابت حق مرخصی هــا و پاداش 

بازنشستگان جذب کردیم.
وی افزود: بیشترین سهم و مصوبه در این سفر 
به بخــش راه و آب به ترتیب با ۲۱.٧ و ۲۰ درصد 
اختصاص یافت که شــامل تکمیل راه آهن میانه 
- تبریز، تکمیل آزادراه مراغه - هشترود - نقده - 
تمرچین )۴8 کیلومتر(، تکمیل بزرگراه بستان آباد - سراب - نیر، تکمیل آزادراه 
تبریز - مرند - بازرگان )۳۰ کیلومتر(، تکمیل راه های روستایی استان و تکمیل 
۱۴ کیلومتر از راه مرند - ایوغلی در بخش راه و تکمیل آبرسانی به شهر میانه، 
بهره برداری از رودخانه ارس، تکمیل سدخداآفرین و قیزقلعه سی و شبکه، تکمیل 
شبکه آبیاری و زهکشی آیدوغموش میانه )برای سه هزارهکتار( و تکمیل شبکه 
آبیاری و زهکشی سهند در بخش آب بود. فرشکاران گفت: راه آهن، جاده و پایاب 
سدها پیشران های اقتصادی استان هستند از این رو توجه ویژه ای در سفر سال 

گذشته رییس جمهوری به این موارد شد.
وی ادامه داد: بخش های اقتصادی اســتان در سال گذشته تحرک پیدا کرده 
و تولید ناخالص داخلی که به نسبت سرانه درآمدی بررسی می شود با متوسط 

۳.۳ کشوری تقریبا برابر شده در حالی این رقم در سال. ۱۴۰۰ حدود ۲.۶ بود.
وی افزود: شاخص های اقتصادی آذربایجان شرقی در حال بهبود است ضریب 
مشارکت ۱.۵ برابر سال قبل شده و ارزش افزوده خدمات ۵۴ درصد، کشاورزی 

هفت و صنعت ۳۶ درصد شده که جبهه گیری اقتصاد استان را نشان می دهد.
فرشــکاران به تعهد مالیاتی آذربایجان شرقی نیز اشــاره کرد و گفت: سال 
گذشته ۱۱.۶ همت از بابت مالیات و سایر منابع برای استان تعریف شده بود که 

۱۲.۲ همت و ۱۰۶ درصد تحقق یافت.
وی با بیان اینکه در بودجه ۱۴۰۲ سعی می کنیم سقف افزایش اعتبارات استان 
را حفظ کنیم، گفت: منابع استان ۱۵ همت و مصرف آن ۲۳ همت است که باید 

مابه التفاوت آن را در بودجه بندی از بودجه عمومی تامین کنیم.

شاخص های اقتصادی آذربایجان شرقی در حال بهبود استنشست تعاملی مدیران عامل ذوب آهن اصفهان و فولاد مبارکه

اهواز- سید رســول محمدی: نشست اصحاب 
رسانه استان خوزستان با حضور مدیر کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان خوزستان و نمایندگان وزارت 

فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار شد.
این نشست با استقبال اصحاب رسانه خوزستان و با حضور 
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خوزستان معاونین اداره 
کل و مهشید خواجوی رئیس اداره آگهی های دولتی ، شهناز 
عظیمی رئیس اداره توزیع و دفاتر نشــریات و محبت الله زارع 
رئیس امور رسانه ی استان های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برای پاسخگویی به سوالات، بررسی مشکلات و پیشنهادهای 
اصحاب رســانه به میزبانی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

استان خوزستان در تالار اجتماعات این اداره کل برگزار شد.
در ابتدای نشســت مهشید خواجوی رئیس اداره آگهی های 

دولتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی گزارشی درباره بخشنامه 
نحوه توزیع آگهی های دولتــی ارائه نمود و در ادامه اصحاب 
رسانه خوزستان سوالات و ابهاماتی که در مورد توزیع آگهی های 
دولتی داشتند را بیان نمودند و خواجوی به تمامی موارد مطرح 

شده طبق بخشنامه پاسخ شفاف و کامل دادند.
در ادامه اصحاب رسانه خوزستان با اشاره به شرکت های که 
آگهی های خود را خارج از سامانه ارشاد تقسیم می کنند خواستار 
رایزنی با این شرکت ها به جهت تقسیم آگهی هایشان از طریق 

سامانه ارشاد شدند .
محبت الله زارع رئیس امور رســانه ی اســتان های وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در پاسخ به موضوع شرکت های که 
آگهی های خود را خارج از سامانه ارشاد تقسیم می کنند گفت: در 
این رابطه کار کارشناسی صورت گرفته و خوشبختانه با پیگیری 

و مکاتبه های که با این شــرکت ها انجام شده بخشی از این 
شرکت ها توزیع آگهی های خود را به ارشاد واگذار نمودند و در 
حال حاضر تقسیم آگهی آن ها از طریق سامانه ارشاد انجام می 
شود.زارع ادامه داد بخشی از شرکت ها عمده سهامشان دولتی 
نیست و طبق قانون اجباری به توزیع آگهی هایشان از طریق 
سامانه ارشــاد را ندارند ولی در صورت موافقت این شرکت ها 
 نسبت به توزیع آگهی هایشــان از طریق سامانه ارشاد اقدام 

می نماییم.
در پایان این نشست اصحاب رسانه خوزستان سوالات خود 
در رابطه با اخذ پروانه فعالیت دفاتر نشریات را با شهناز عظیمی 
رئیس اداره توزیع و دفاتر نشــریات وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی مطرح نمودند و ایشان با توجه به بخشنامه های صادره 

پاسخگوی موارد و سوالات بودند.

به میزبانی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خوزستان برگزار شد:

نشست اصحاب رسانه استان خوزستان با نمایندگان وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی

گیلان، سالمندترین  استان کشور
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی گیلان در نشست خبری با اصحاب رسانه: 

به مناسبت هفته سلامت، سرپرست دانشگاه علوم 
پزشکی گیلان در سالن اجلاس معاونت بهداشتی 
دانشگاه با اصحاب رسانه دیدار و گفت و گو کردند.

در این  نشست خبری دکتر آشوبی، سرپرست دانشگاه علوم 
پزشکی گیلان ضمن تبریک فرارسیدن هفته سلامت، گفت: 
سیاســت های کشوری و دانشــگاه علوم پزشکی گیلان ارتقا 
نظام سلامت است.دکتر آشوبی با اشاره به اینکه هفته سلامت 
امسال با تأکید بر نقش پزشکی خانواده در بهبود سلامت آحاد 
جامعه و با شعار »ســلامت برای همه با پزشکی خانواده«، از 
نهم اردیبهشــت ماه آغازشــده و تا ۱۵ اردیبهشت ماه نیز ادامه 
خواهد داشت، گفت: هفته ملی سلامت به عنوان یکی از برنامه 
مهم وزارت بهداشــت، هرســاله باهدف ارتقای سواد سلامت 
و اطلاع رســانی در خصوص دستاوردهای مربوط به این حوزه، 

برگزار می گردد.
تحقق »شعار سلامت برای همه«  یکی از اهداف 

اصلی سازمان جهانی بهداشت و نظام سلامت کشور
سرپرست دانشــگاه علوم پزشکی گیلان با بیان اینکه بدون 
شــک تحقق »شعار ســلامت برای همه« که یکی از اهداف 
اصلی سازمان جهانی بهداشت و نظام سلامت کشور است، با 
همت و تلاش همه جانبه سیاست گذاران و مسئولان دستگاه های 
اجرایی و همچنین مطالبه اصحاب رسانه، به عنوان کسانی که 
به کرسی های افکار عمومی تکیه زده اند را می طلبد، تاکید کرد: 
ما اقدامات اساسی و بزرگی را در استان، جهت رسیدن به شعار 
»توسعه مشــارکت، برقراری عدالت و ارتقای نظام سلامت« 

بــه مدد الهی آغاز کرده ایم، که بخش وســیعی از این اقدامات 
و سیاســت گذاری ها با تلاش، همت، اطلاع رسانی، نظارت و 
همچنین مطالبه گری های مســتمر و منصفانه اصحاب رسانه 
ممکن و محقق خواهد شــد.وی با بیان اینکه در استان گیلان 
موضوع ســلامت آب، غذا و محیط زیست مطرح است، اظهار 
داشت: تمامی ما باید با هم تلاش کنیم تا عدالت در نظام سلامت 

در استان برقرار شود.
گیلان،سالمندترین استان کشور

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی گیلان با اشاره به اینکه متاسفانه 
سالمندترین شهرستان کشور،  استان گیلان است، تصریح کرد: ما 
در ساختار دانشگاه، حداقل به دنبال رسیدن به میانگین کشوری 
هستیم، زیرا شاید اگر اقدامی عاجل در این خصوص انجام نشود، 

ما در ۵۰ سال آینده نژاد گیلک از میان خواهد رفت.
بخش قابل توجه مهاجرت ها به گیلان، مهاجران 

سالمند هستند
دکتر آشوبی با اشاره به افزایش بار مضاعف به بخش بهداشت و 
درمان استان گیلان با مهاجرت های معکوس، تاکید کرد: بخش 
قابل توجهی از مهاجرت ها به استان گیلان، شامل مهاجران سالمند 
می شود که نیروی مولد نیستند بلکه خود نیازمند مراقبت های ویژه 
بهداشتی و درمانی می باشند.وی با بیان اینکه ما با مردم استان 
در راستای بهبود و ارتقا زیرساخت بخش بهداشت و درمان عهد 
بسته ایم، گفت: اکنون به دنبال وفای به عهد هستیم و نمونه آن 
پیگیری روند اجرا و ســاخت بیمارستان 8۰۰ تختخوابی جنرال 
رشت است که در کمیسیون ماده ۲۰ وزارت بهداشت مطرح و کد 

رهگیری پروژه نیز دریافت شده است.دکتر آشوبی با اشاره به پیش 
بینی تجمیع ساختمان های دانشگاه علوم پزشکی گیلان در بودجه 
سال ۱۴۰۲، اذعان داشت: موضوع تجمیع خدمات تشخیصی در 
بیمارستان های استان نیز از موضوعات اصلی مد نظر دانشگاه علوم 
پزشکی می باشد، زیرا اکنون برای انجام یک خدمت تصویربرداری 
CT Scan یک کودک بستری باید از بیمارستان ۱٧ شهریور 
به بیمارستان پورسینا اعزام شود که ما به دنبال برطرف کردن این 
چالش هستیم و به همین منظور نیز نشستی در جهت راه اندازی 
بخش CT Scan در مرکز آموزشی و درمانی ۱٧ شهریور رشت 
داشته ایم.وی با بیان اینکه در استان به دنبال انجام کارهای بزرگ 
هستیم، گفت: موضوعات مدنظر ما از چالش های محیط زیستی تا 
غربالگری و همچنین پیشگیری از انواع سرطان ها می شود. اکنون 
بیماری هایی مانند انواع سرطان های گوارشی و پستان، چنانچه در 
مراحل اولیه تشــخیص داده شود، به راحتی و با کمترین هزینه 

درمان خواهد شد.

رفع عقب ماندگی های نظام سلامت هدف اصلی ما 
در دانشگاه علوم پزشکی گیلان

وی با اشــاره به اینکه به دنبال همراهی اصحاب رســانه و 
خبرنگاران با مســئولان نظام سلامت جهت استیفای حقوق 
مردم گیلان هستیم، گفت: رفع عقب ماندگی های نظام سلامت 
هدف اصلی ما در دانشگاه علوم پزشکی گیلان بوده و از رسانه ها 
می خواهیم در جهت آگاه سازی هرچه بیشتر مردم کوشا باشند، 
تا تلاش برای ارتقا نظام ارجاع و شبکه به نتیجه برسد. اکنون 
فعالیت مراکز جامع خدمات سلامت در شهرستان های تالش، 
انزلی و لاهیجان به جهت پیشگیری از بروز سرطان ها، یکی از 
اقدامات و تلاش های دانشگاه در این خصوص می باشد.در ادامه 
این نشست خبری  دکتر آشوبی، سرپرست دانشگاه علوم پزشکی 
گیلان پاسخگوی سوالات خبرنگاران بود.وی در خصوص توزیع 
خدمات سلامت و خانه های بهداشت در استان، گفت: در شهر 
رشت به علت تراکم جمعیتی و اینکه قریب به یک سوم جمعیت 
استان در این شــهر زندگی می کنند، تعدد خانه های بهداشت 
و مراکز جامع ســلامت وجود دارد، اما از سوی دیگر در سطح 
شهرستان ها و بخصوص مناطق محروم مراکز جامع سلامت و 
خانه های بهداشت جهت ارائه خدمت به مردم در حال فعالیت 
می باشند.سرپرست دانشگاه علوم پزشکی گیلان همچنین در 
خصوص جایگزینی خانه های بهداشــت فرسوده شهر رشت، 
اظهار داشت: این خانه های بهداشت اکنون در حال جایگزینی 
بوده و کارهای واگذاری چند ساختمان اهدا شده توسط خیرین، به 
مراحل نهایی رسیده است.دکتر آشوبی در ادامه و در پاسخ به سوال 

یکی از خبرنگاران، با بیان اینکه دانشگاه علوم پزشکی گیلان در 
مورد زباله های عفونی خود به شدت حساس است، خاطرنشان 
کرد: دفع و امحاء زباله توسط دانشگاه با حساسیت دنبال می شود، 
تا حداقل در وضعیت کنونی دفع زباله استان، از سمت واحدهای 

تابعه دانشگاه علوم پزشکی باری بر دوش استان نباشد.
سالمندی در استان گیلان یکی از موضوعات قابل 

تامل و مورد توجه است
در ادامه این نشســت دکتر ســید محمود رضوانی – معاون 
بهداشــتی دانشگاه علوم پزشــکی گیلان نیز ضمن تبریک 
فرارسیدن هفته سلامت، اظهار داشت: سالمندی در استان گیلان 
یکی از موضوعات قابل تامل و مورد توجه است و می بایست در 
خصوص مبحث »جوانی جمعیت« تمام تلاش خود را به خرج 
دهیم.وی با بیان اینکه موضوع پزشک خانواده شهری یکی از 
دغدغه های مهم دانشگاه علوم پزشکی گیلان به حساب می آید، 
اظهار داشت: پزشک خانواده به طور کلی روند درمانی را کوتاه 
و در هزینه هــای درمان صرفه جویی می نماید.دکتر رضوانی با 
اشاره به وضعیت سرطان در استان گیلان و افزایش آن به میزان 
۲.٧ در هزار نفر، اظهار داشــت: برخی از انواع سرطان ها قابلیت 
تشخیصی دارند و برای مثال سرطان روده با تشخیص زودهنگام، 
امکان درمان قطعی را دارا می باشد.معاون بهداشتی دانشگاه علوم 
پزشکی گیلان در ادامه به اهمیت غربالگری در تشخیص انواع 

سرطان ها تاکید نمود.
گفتنی است ؛ دکتر عقیل قلی پور _معاون درمان دانشگاه نیز در 

این نشست حضور داشتند.

اصفهان-محسن راعی: احمد هاشمی از سوی هیأت مدیره پتروشیمی 
اصفهان در آئینی به عنوان مدیرعامل این شرکت معرفی شد.

به گزارش روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان، آئین تکریم و معارفه 
مدیرعامل پتروشــیمی اصفهان با حضور اعضای هیأت مدیره این شرکت و مدیرعامل 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان برگزار شد.در این آئین با حکم محسن قدیری، رئیس هیأت 
مدیره از زحمات محسن ایران زاد تجلیل و احمد هاشمی به عنوان مدیرعامل جدید این 

شرکت منصوب شد.
سوددهی پتروشیمی اصفهان مورد توجه باشد

محســن قدیری در این آئین ضمن قدردانی از زحمات مهندس ایران زاد با اشــاره به 
برنامه های در دستور کار پتروشیمی اصفهان اظهار داشت: افزایش سوددهی با حفظ محیط 
زیست و جلوگیری از خام فروشی از مهم ترین برنامه های در دستور کار پتروشیمی اصفهان 
است که امیدواریم با برنامه ریزی هدفمند و بر مبنای علم و دانش به این مهم دست یابیم.

وی با بیان اینکه پتروشیمی اصفهان یکی از شرکت های وابسته به هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان است که برای تقویت و سوددهی آن سرمایه گذاری کرده ایم، تصریح کرد: ما در 
چشم انداز پنج ساله خود سوددهی مناسبی را برای این شرکت در نظر گرفته ایم و از مدیریت 
جدید انتظار داریم که در کمترین زمان ممکن این هدف محقق شود.رئیس هیأت مدیره 
پتروشیمی اصفهان ابراز داشت: ما در نظر داریم با اجرای طرح های نوین و بر مبنای علم 
در هلدینگ پتروپالایش اصفهان و شرکت های تابعه و وابسته از جمله پتروشیمی اصفهان 
اشتغال زایی برای نخبگان را در اولویت قرار دهیم تا ضمن جوان سازی کارکنان از مهاجرت 

مغزها نیز جلوگیری کنیم.
تأمین خوراک صنایع پایین دستی در دستور کار پتروشیمی اصفهان باشد
احمدهاشمی، مدیرعامل پتروشیمی اصفهان در این آئین ضمن قدردانی از عملکرد مهندس 
محسن ایران زاد اظهار داشت: ما در هلدینگ پتروپالایش اصفهان پروژه های زیرساختی را 
برای تکمیل زنجیره ارزش در دستور کار قرار داده ایم و امروز ۴۰۰ پروژه جدید به صورت 
همزمان در دســت اجرا اســت.وی تصریح کرد: رویکرد خود را در هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان از تولید محوری به پروژه محوری تغییر داده ایم و سعی داریم در سال ۱۴۰۵ بیش از 

۱۰ هزار نفر از نخبگان استان اصفهان را به کار بگیریم.
مدیرعامل پتروشیمی اصفهان با تاکید بر اینکه رویکرد ما در شرکت پتروشیمی اصفهان 
افزایش سودآوری و تأمین خوراک مورد نیاز صنایع پایین دستی است، ابراز داشت: در این 
زمینه باید برنامه ریزی درســت برای جذب سرمایه گذار و حل مشکلات مالی شرکت در 

اولویت است تا بتوان به سودآوری و تکمیل زنجیره ارزش دست یافت.
وی تاکید کرد: باید موانع مالی با حل پرونده های گذشته شرکت پتروشیمی اصفهان از سر 

راه این شرکت برداشت تا خللی در روند اجرای پروژه ها و جذب سرمایه گذار ایجاد نشود و 
در نهایت صنایع پایین دستی خوارک مورد نیاز را دریافت کنند و چرخه اشتغال و تولید به 

قوت خود باقی بماند.
طرح توسعه صنایع پایین دستی پتروشیمی اصفهان در دستور کار است

هاشــمی تصریح کرد: تعریف پروژه های مختلف در راستای افزایش سوددهی شرکت 
پتروشیمی اصفهان از مهم ترین برنامه های در دستور کار است. مدیرعامل شرکت پتروشیمی 
اصفهان ابراز داشــت: طرح توسعه صنایع پایین دستی و رفع مشکلات سهامداران سابق 
شــرکت پتروشیمی اصفهان نیز از دیگر اقداماتی است که در برنامه کاری خود به عنوان 
مدیرعامل این مجموعه در دستور کار دارم.همچنین پس از برگزاری آئین تکریم و معارفه 
محسن قدیری، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان و احمدهاشمی مدیرعامل شرکت 

پتروشیمی اصفهان با استاندار اصفهان دیدار و گفت وگو کردند.
حامی طرح های توسعه ای پتروشیمی اصفهان هستیم

سید رضا مرتضوی اســتاندار اصفهان در این دیدار اظهار داشت: گزارشی را از عملکرد 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان دریافت کرده ایم که نشان از مدیریت قوی در این مجموعه 
دارد.وی افزود: خبرهای امیدوارکننده ای داریم که نشــان از تحرک، پویایی و بالندگی در 
هلدینگ پتروپالایش اصفهان است.اســتاندار اصفهان اضافــه کرد: عملکرد هلدینگ 
پتروپالایش اصفهان در حوزه مسئولیت های اجتماعی نیز رضایت بخش بوده و قابل تقدیر 
است.وی همچنین احمد هاشمی، مدیرعامل شرکت پتروشیمی اصفهان را مدیری توانمند، 
کاربلد و شایسته دانست و افزود: به عنوان عالی ترین مقام استان حمایت تمام قد خود را از 
پروژه های پتروشیمی اصفهان برای رسیدن به سودآوری مناسب و همچنین تکمیل زنجیره 
ارزش اعلام می کنم.مرتضوی تصریح کرد: می توان با تعریف پروژه های جدید زیرساختی در 
جهت اعتلا و سوددهی پتروشیمی اصفهان اقدام کرد تا تأمین خوراک صنایع پایین دستی 

نیز با مشکل مواجه نشود.
هدف ما صیانت از صنایع پایین دستی پتروشیمی است

همچنین محمدامیر نیکوهمت، عضو هیأت مدیره پتروشیمی اصفهان نیز در این دیدار با 
اشاره به اینکه تکمیل زنجیره ارزش به منظور تأمین خوراک صنایع پایین دستی را در دستور 
کار داریم، اظهار داشت: هدف ما صیانت از صنایع وابسته است و بستری را ایجاد خواهیم 
کرد تا نیازمندی های این صنایع را تأمین کنیم.وی اضافه کرد: تعریف پروژه های جدید را نیز 
در دستور کار داریم و این اقدام با برداشتن موانع مالی از جمله حل پرونده های قدیمی این 
مجموعه محقق خواهد شد. عضو هیأت مدیره پتروشیمی اصفهان تصریح کرد: انتظار داریم 
مدیریت استان همراهی و حمایت خود را برای جذب سرمایه گذاری های داخلی و خارجی 

برای اجرای پروژه های پتروشیمی اصفهان داشته باشد.

تبریز - مسلمی: مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی 
از دستیابی به دانش فنی جاذب های کامپوزیتی زئولیتی 
برای حذف بوی نامطبوع بودار کننده های گاز طبیعی در 

این شرکت خبر داد.
نادر کمالی اظهار کرد: کامپوزیت ماده مرکب یا چندسازه ای است و 
Zeolite یک ماده معدنی است که بیشتر از آلومینوسیلیکات تشکیل 
شده و کاربرد تجاری عمده آن در صنایع به عنوان جاذب سطحی است.
وی افزود: برای تشخیص نشت گاز در زمان مصرف، ماده ای بودار 
کننده به گاز طبیعی اضافه می شــود که گاهــی در زمان توزیع گاز، 
امکان ریزش مواد بودار کننده از بشکه های حاوی آن در زمان حمل 
و انتقال به مخزن دستگاه تزریق کننده وجود دارد و می تواند بوی بسیار 
نامطبوعی ایجاد و باعث ایجاد نگرانی و شبهه درخصوص نشت گاز و 
نیز اثر نامطلوب بر سلامت کارکنان و محیط زیست داشته باشد.وی در 
توضیح این دستاورد پژوهشی اظهار کرد: برای رفع این معضل در یک 
پروژه پژوهشی با همکاری یک شرکت تعاونی دانش بنیان، جاذب های 
کامپوزیتی زئولیتی مورد نظر در ۲ شکل پودری و صفحه ای و با مدنظر 

قراردادن ملاحظات محیط زیستی، با تکیه بر نانوفناوری تهیه شد.
کمالی ادامه داد: بر اساس نتایج بررسی میدانی و آزمایشگاهی، این 

جاذب های کامپوزیتی در کمتر از یک دقیقه و تقریبا به صورت کامل 
قادر به از بین بردن بوی ماده بودار کننده می باشند.مدیرعامل شرکت 
گاز آذربایجان شرقی توضیح داد: این محصول دانش بنیان و نانو فناورانه 
در مرحله ثبت اختراع قرار دارد و با توجه به کسب دانش فنی با تکیه بر 
توان داخلی و با لحاظ قیمت مناسب و مزایای فنی و زیست محیطی 
محصول، در حال برنامه ریزی برای تجاری سازی و بکارگیری عملیاتی 
این دستاورد پژوهشی هستیم.رییس اداره پژوهش و فن آوری اداره کل 
گاز آذربایجان شرقی در این خصوص گفت: این کامپوزیت به صورت 
پودر بوده که ماده اولیه آن نوعی سنگ است که از معادن شهرستان 
آذرشهر در استان و جنس آن آلومینو است.محمدرضا سخندانی اظهار 
کرد: پس از ۲ سال کار پژوهشی و تحقیقاتی که در دانشگاه تبریز آغاز و 
در پارک علم و فن آوری آذربایجان شرقی به ثمر نشست این کامپوزیت 
ساخته شد.وی هزینه اجرایی جاذب کامپوزیتی گاز را ۲۵۰ میلیون تومان 
عنوان کرد.تعداد مشترکین گاز در آذربایحان شرقی بیش از یک میلیون 
و ٧۰۰ هزار مشــترک اســت و تاکنون ۹8 درصد خانوار روستایی و 
۱۰۰ درصد خانوار شهری در استان به مدار مصرف گاز متصّل شده اند.

حدود ۶۵ درصد مصرف گاز استان مربوط به بخش خانگی، ۲۱ درصد 
صنعتی، چهار درصد خودرویی و ۱۰ درصد عمومی است.

در جلســه کنترل پروژه طرح نجما بر ضرورت ســرعت 
بخشیدن به این پروژه تاکید شد .

دکتر غلامعلی شهمرادی با حضور در جلسه کنترل پروژه نجما با تاکید 
بر اهمیت اجرای پروژه توســعه فیبرنوری براساس زمان بندی انجام شده 
توفیقات این طرح را برشمرد وگفت : موانع پیشرفت پروژه شناسایی شده 
ومی بایست راهکار ها وتدابیر لازم در این زمینه پیش بینی شود.وی افزود با 
توجه به توانمندی وظرفیت های کنونی ، انتظار است براساس برنامه ریزی 
انجام شده پروژه پیشرفت داشته باشد و بهره مندی حداکثری از فرصت های 

ایجاد شده صورت گیرد. مدیر مخابرات منطقه گلستان ، تلاش در جهت 
بازاریابی ، جذب مشتری ، واگذاری سرویس وارائه خدمات پس از فروش را از 
مواردی دانست که توجه به آن ، از نکات مورد اهمیت است و در دستور کار 
مخابرات شهرستانها می باشد.دکتر غلامعلی شهمرادی ، تعامل بین بخشی 
ورفع موانع وتسریع درفرآیندها را نیز درخواست داشت وافزود: ارائه خدمات 
وسرویس های به روز در جای جای استان وظیفه ماست ودر مرحله پیش 
روی این پروژه ایجاد زیرساخت فیبرنوری در شهرهای کوچک همچون ، 
پنج پیکر، انبار الوم ، عطاآباد واینچه برون بررسی واقدامات لازم تعریف شد.

دستاورد پژوهشی شرکت گاز استان آذربایجان شرقی احمد هاشمی به عنوان مدیرعامل پتروشیمی اصفهان معرفی شد

 سرعت بخشیدن به پروژه  توسعه فیبرنوری
 در استان گلستان ضروری است 
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